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PROTOKÓŁ NR 8/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.4.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  8/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 29 stycznia 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie objęcia 

patronatem Starosty IV Wojewódzkiego Przeglądu Muzycznego „Muzyczne Pejzaże” oraz 

wsparcia finansowego na zakup nagród dla zwycięzców – zajęcie stanowiska. 

5.2. Wniosek Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w sprawie wsparcia finansowego  

i ufundowania dwóch nagród rzeczowych laureatom IV Powiatowego Konkursu Piosenki 

Obcojęzycznej – zajęcie stanowiska. 

5.3. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Przebudowę 

drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek od km 1+785 do km 2+892” – zajęcie 

stanowiska. 

5.4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o prawidłowości planowanej kwoty 

długu Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.5. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie w roku szkolnym 2015/2016 nowych kierunków kształcenia 

zawodowego – zajęcie stanowiska. 

5.6. Wniosek Dyrektora Pomocy Społecznej w Zakrzewie o wyrażenie zgody na sprzedaż 

samochodu osobowego Volkswagen Transporter – zajęcie stanowiska. 

5.7. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody  

na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „nadbudowę budynku 

warsztatowego wraz ze zmianą konstrukcji dachu” – zajęcie stanowiska. 

5.8. a) Wniosek Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu o wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na „budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

b) ustalona wartość zamówienia, 

c) projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego i powołania komisji 

przetargowej, 

d) projekt specyfikacji istotnych warunków zamówienia z załącznikami oraz wzór umowy. 

 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, panią Skarbnik i panią Sekretarz.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 11:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu nie uczestniczy pan Wojciech 

Marjański Wicestarosta z powodu wyjazdu służbowego do Włocławka. W posiedzeniu uczestniczy 

dwóch członków Zarządu Powiatu. Zatem posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może 

podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 7/2015 z posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 22 stycznia 2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 7/2015  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 22 stycznia 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 7/2015  z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 22 stycznia 2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.7. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody  

na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „nadbudowę budynku 

warsztatowego wraz ze zmianą konstrukcji dachu” – zajęcie stanowiska. 

5.8. a) Wniosek Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu o wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na „budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

b) ustalona wartość zamówienia, 

c) projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego i powołania komisji 

przetargowej, 

d) projekt specyfikacji istotnych warunków zamówienia z załącznikami oraz wzór umowy. 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku? Nie widzę.  

Kto jest za przyjęciem dzisiejszego porządku posiedzenia z rozszerzeniem o punkty 5.7. i 5.8.? 

Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia rozszerzony o punkty 5.7. i 5.8.  
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Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

objęcia patronatem Starosty IV Wojewódzkiego Przeglądu Muzycznego „Muzyczne 

Pejzaże” oraz wsparcia finansowego na zakup nagród dla zwycięzców – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie objęcia patronatem Starosty IV Wojewódzkiego Przeglądu 

Muzycznego „Muzyczne Pejzaże” oraz wsparcia finansowego na zakup nagród dla zwycięzców. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim informuje, że w dniu 16 kwietnia 

2015r. organizuje w szkole IV Wojewódzki Przegląd Muzyczny „Muzyczne Pejzaże”. Jest to 

konkurs przeznaczony dla zespołów amatorskich, instrumentalistów i wokalistów ze szkół 

ponadgimnazjalnych z województwa kujawsko – pomorskiego. Jego celem jest aktywizacja 

muzyczna środowiska młodzieży, doskonalenie warsztatu wokalno – instrumentalnego oraz 

promocja twórczości uczniów szkół ponadgimnazjalnych. Inicjatorem przedsięwzięcia jest 

Samorząd Uczniowski. Patronat honorowy pełni Wicemarszałek Sejmu RP pan Jerzy Wenderlich. 

Wsparcia logistycznego i merytorycznego udziela Wojewódzki Ośrodek Animacji Kultury  

w Toruniu. Ponadto, Dyrektor informuje, że są w trakcie starań o patronat medialny wszystkich 

znaczących mediów regionalnych, z TV Bydgoszcz włącznie. Dyrektor prosi, żebym objął wraz  

z Wicemarszałkiem Sejmu RP patronat nad tą imprezą, na co wyraziłem zgodę. Dyrektor wnosi  

o środki finansowe w kwocie 1.000zł na nagrody dla zwycięzców. 

Proponuję przedmiotowy wniosek rozpatrzyć pozytywnie i  ufundować nagrody rzeczowe do kwoty 

1.000zł ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań w zakresie kultura  

i ochrona dziedzictwa narodowego dla zwycięzców IV Wojewódzkiego Przeglądu Muzycznego 

„Muzyczne Pejzaże” organizowanego przez Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje?  

 

Pan Lotfi Mansour – popieram wniosek pana Starosty. 

 

Pan Dariusz Wochna – pani Skarbnik, czy mamy w budżecie środki, które możemy wydatkować 

na ten cel? 

 

Pani Dorota Sobierajska – jeszcze mamy. 

 
Pan Dariusz Wochna – trzeba wspierać tego typu imprezy, przez to rozwija się talenty muzyczne, wokalne, 

instrumentalne  młodzieży oraz wpływa się na ich integrację. Poza tym jest to również promocja powiatu. 

Poddaję pod głosowanie, kto jest za moją propozycją ufundowania nagród do kwoty 1.000zł ? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił ufundować nagrody rzeczowe do kwoty 1.000zł ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań w zakresie kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego dla zwycięzców IV Wojewódzkiego Przeglądu Muzycznego „Muzyczne Pejzaże” 

organizowanego przez Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 26 stycznia 2015r. znak: 

PS.3153.5.2015 wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 23 stycznia 2015r. w sprawie objęcia patronatem Starosty IV Wojewódzkiego Przeglądu 

Muzycznego „Muzyczne Pejzaże” oraz wsparcia finansowego na zakup nagród dla zwycięzców, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Wniosek Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w sprawie wsparcia finansowego  

i ufundowania dwóch nagród rzeczowych laureatom IV Powiatowego Konkursu Piosenki 

Obcojęzycznej – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Wniosek Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku w sprawie wsparcia finansowego i ufundowania dwóch nagród rzeczowych 

laureatom IV Powiatowego Konkursu Piosenki Obcojęzycznej. 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku wraz z nauczycielami języków obcych ze 

szkoły zwraca się z prośbą o objęcie patronatem IV Powiatowego Konkursu Piosenki 

Obcojęzycznej, który organizowany będzie 6 marca 2015r. Konkurs ma na celu integrację 

młodzieży szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych naszego powiatu oraz rozwijanie w niej 

umiejętności artystycznych i językowych. Konkurs ten wszedł na stałe do tradycji szkoły. Znaczna 

część środków na organizację festiwalu pozyskiwana jest od sponsorów. W związku z tym, że  

z każdym rokiem impreza nabiera coraz większego rozmachu, Dyrektor zwraca się o wsparcie 

finansowe konkursu i ufundowanie nagród rzeczowych za zajęcie II i III miejsca. Dyrektor 

wnioskuje o kwotę 1.000zł. Za te środki planuje nabyć tablet i profesjonalne słuchawki studyjne. 

Podobnie jak w latach ubiegłych, główną nagrodą w konkursie będzie 120 – godzinny kurs języka 

angielskiego o wartości 1.590zł, ufundowany przez szkołę językową Chata Języków Świata, która 

po raz czwarty objęła patronat nad konkursem. Wyraziłem zgodę na objęcie patronatem ten 

konkurs. 

Propozycja moja jest taka, żeby ten wniosek rozpatrzyć pozytywnie i ufundować dwie nagrody 

rzeczowe do kwoty 800zł ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań  

w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego dla  laureatów IV Powiatowego Konkursu 

Piosenki Obcojęzycznej organizowanego przez Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku. 

Tych imprez jest sporo, ale dopóki te środki mamy to tego typu przedsięwzięcia warto wspierać, jak 

powiedziałem to w poprzednim punkcie. 

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje?  

 

Pan Lotfi Mansour – w zeszłym roku byłem na tym konkursie. Udana impreza. Młodzież pięknie 

śpiewała. W konkursie brała udział młodzież z całego powiatu, nie tylko z Ciechocinka. Trudno 

wykonywać piosenki w języku obcym, a nasza młodzież świetnie je wykonała.  

 

Pan Dariusz Wochna – kto jest za moją propozycją ufundowania dwóch nagród do kwoty 800zł? 
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Zarząd Powiatu, postanowił ufundować dwie nagrody rzeczowe do kwoty 800zł ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego dla  laureatów IV Powiatowego Konkursu Piosenki Obcojęzycznej organizowanego 

przez Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 22 stycznia 2015r. znak: 

PS.3153.4.2015 wraz z wnioskiem Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku z dnia 12 stycznia 

2015r. znak: LO.411.1.2015 w sprawie wsparcia finansowego i ufundowania dwóch nagród 

rzeczowych laureatom IV Powiatowego Konkursu Piosenki Obcojęzycznej, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

„Przebudowę drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek od km 1+785 do km 

2+892” – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na „Przebudowę drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – 

Ciechocinek od km 1+785 do km 2+892”. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych złożył wniosek o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na przebudowę drogi powiatowej Otłoczyn – 

Ciechocinek. Jest to inwestycja zaplanowana do realizacji w roku budżetowym 2015. Zadanie to 

będzie współfinansowane z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych z tzw. 

„schetynówek”.  

Pani Skarbnik, proszę przypomnieć jaki jest udział powiatu i Gminy Aleksandrów Kujawski w tym 

przedsięwzięciu.  

 

Pani Dorota Sobierajska – 200.000zł Gmina Aleksandrów Kujawski i 799.953zł powiat. 

 

Pan Dariusz Wochna – 50% jest dofinansowania z Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych. Termin wykonania zadania został określony na 15 sierpnia 2015r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na „Przebudowę drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek od km 1+785  

do km 2+892”. Proponowany tryb to przetarg nieograniczony. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Przebudowę 

drogi powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek od km 1+785 do km 2+892”. 
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Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 26 stycznia 2015r. znak: Rz.276.1.2015 wraz 

z wnioskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Przebudowę drogi 

powiatowej Nr 2601C Otłoczyn – Ciechocinek od km 1+785 do km 2+892”, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o prawidłowości planowanej 

kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego. 

Proszę o przedstawienie opinii RIO panią Skarbnik. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Regionalna Izba Obrachunkowa, zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych wydała opinię o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2015 - 2034.  Opinia jest pozytywna. W prognozie w kolejnych latach wymagany 

współczynnik jest zachowany. RIO zwraca uwagę, że opinia będzie pozytywna, jeżeli będą 

zachowane relacje nadwyżek operacyjnych w kolejnych latach i osiągnięte będą zaplanowane 

dochody z mienia oraz dochody bieżące. Przy konstrukcji budżetu na kolejne lata Zarząd będzie 

musiał brać pod uwagę relację między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi. 

 

Pan Dariusz Wochna - czy są pytania? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o prawidłowości planowanej 

kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy  

o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 19 stycznia 2015r. znak: RIO SO10-

4214-1/Kd/2015 wraz z uchwałą nr 1/Kd/2015 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 19 stycznia 2015r. w sprawie wyrażenia opinii  

o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.5. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie w roku szkolnym 2015/2016 nowych kierunków kształcenia 

zawodowego – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie w roku szkolnym 

2015/2016 nowych kierunków kształcenia zawodowego. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się z wnioskiem  

o wyrażenie zgody na utworzenie w roku szkolnym 2015/2016 nowych kierunków kształcenia 

zawodowego w Technikum – technik mechanik, w Zasadniczej Szkole Zawodowej – ślusarz, 

operator obrabiarek skrawających, mechanik – monter maszyn i urządzeń.  

W dobie niżu demograficznego dyrektorzy szkół prowadzonych przez powiat wychodzą  

z inicjatywą poszerzania i wzbogacania oferty, aby zainteresować gimnazjalistów i zachęcić do 

wyboru szkół prowadzonych przez powiat. Plany wprowadzenia nowych zawodów związane są  

ze współpracą szkoły z firmą BIN z Aleksandrowa Kujawskiego i są odpowiedzią na potrzeby tego 

zakładu. Kształcenie zawodowe w tych kierunkach ma być oparte przede wszystkim o bazę 

techniczną w firmy BIN. Firma BIN deklaruje również zatrudnić kilka osób po zakończonym cyklu 

kształcenia.  

Wniosek Dyrektora uzyskał opinie Powiatowej i Wojewódzkiej Rady Zatrudnienia. Powiatowa 

Rada Zatrudnienia wyraziła pozytywną opinię względem wszystkich wnioskowanych kierunków 

kształcenia, natomiast Wojewódzka Rada Zatrudnienia negatywnie zaopiniowała propozycję 

utworzenia w Technikum – kierunku technik mechanik, a pozostałe kierunki zaopiniowała 

pozytywnie. Wydział Polityki Społecznej i Promocji Powiatu negatywnie opiniuje utworzenie 

kierunku technik mechanik, ponieważ w takim kierunku kształcona jest młodzież w Zespole Szkół 

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim, a pozostałe kierunki opiniuje pozytywnie. Myślę, że nie byłoby 

celowe, żeby kierunki dublowały się, żeby szkoły prowadzone przez powiat były dla siebie 

konkurencyjne. Wskazane by było aby utrzymać kierunek technik mechanik w Zespole Szkół Nr 2  

i nie tworzyć go dodatkowo w Zespole Szkół Nr 1. Musimy rozważyć czy te kierunki powielać  

w naszych szkołach. Jeśli będą w naszych szkołach dwa jednakowe kierunki technik mechanik 

zarówno w ZS Nr 2 jak i ZS Nr 1 to może się okazać, że nie będzie naboru ani w jednej szkole ani 

w drugiej. Proponowałbym Zarządowi Powiatu wyrazić zgodę na utworzenie w Zasadniczej Szkole 

Zawodowej kierunków: ślusarz, operator obrabiarek skrawających, mechanik – monter maszyn i 

urządzeń. Opinie zarówno Powiatowej jak i Wojewódzkiej Rady Zatrudnienia są pozytywne 

względem tych kierunków.  

Jakie zdanie ma w tej sprawie członek Zarządu Powiatu? 

 

Pan Lotfi Mansour – ile lat trwa kształcenie w tych zawodach. 

 

Pan Dariusz Wochna – technikum jest w cyklu 4-letnim, a zasadnicza szkoła zawodowa w cyklu 

3-letnim. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została pani Paulina Smykowska Naczelnik Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. 
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Pani Dorota Sobierajska -  brakuje mi symulacji kosztów utworzenia nowych kierunków 

kształcenia. Może się okazać za jakiś czas, że koszty utrzymania szkoły wzrosną. Czy będzie 

wzrost kadry, czy nie? Rozumiem, że wyposażenie warsztatów będzie zapewniał BIN. Czy kierunki 

te będą kończyć się egzaminem i czy w związku z tym Dyrektor będzie wnioskował o dodatkowe 

środki? Dyrektor pisze, że kształcenie zawodowe w tych kierunkach ma być oparte przede 

wszystkim o bazę techniczną firmy BIN. Czy zatem w szkole będzie potrzeba zatrudnienia nowych 

nauczycieli zawodu, czy nie? Do tego rodzaju wniosku zawsze powinna być przedłożona symulacja 

kosztów. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy pan Dyrektor ZS Nr 1 składając wniosek w sprawie utworzenia 

nowych kierunków kształcenia przedłożył koszty ich utworzenia? Czy mamy kadrę do kształcenia 

w tych kierunkach? 

 

Pani Paulina Smykowska Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu – na 

piśmie nie przedłożył żadnych informacji w tym zakresie. Przedłożył sam wniosek i opinie 

Powiatowej i Wojewódzkiej Rady Zatrudnienia. Jeśli natomiast chodzi o kalkulację kosztów to tego 

nie mamy.  

 

Pan Dariusz Wochna – trzeba wystąpić z pismem do pana Dyrektora, żeby taką kalkulację nam 

przedstawił. Chodzi o to, żebyśmy wiedzieli, czy jest kadra do kształcenia zawodowego w nowo 

tworzonych kierunkach, czy będzie musiała być przekwalifikowana. Jakie z tym wiążą się koszty. 

 

Pani Paulina Smykowska – co do kształcenia w przedmiotach ogólnych kadra jest, nie wiem jak  

z przedmiotami zawodowymi. Zapewnienie praktyk mają w BIN.  

 

Pan Dariusz Wochna – BIN proponował, że częściowo wyposaży te stanowiska. 

 

Pani Paulina Smykowska – tak. Od ubiegłego roku szkoły zawodowe mają zawarte porozumienia 

z pracodawcami. Pracodawcy bardzo zabiegają o to, żeby zawrzeć porozumienia ze szkołami, bo 

dzięki temu będą mogli ubiegać się o dofinansowanie ze środków zewnętrznych, pod warunkiem, 

że mają zawarte porozumienia na praktyki ze szkołami zawodowymi. W związku z tym  BIN, 

deklaruje zapewnienie kształcenia praktycznego. Poza tym, deklaruje inne wsparcie, praktyki 

zagraniczne i gwarancję zatrudnienia tych osób, które te praktyki u nich zakończą. Dlatego BIN 

optował za tym, żeby te nowe kierunki kształcenia utworzyć.  

Negatywnie zaopiniowałam utworzenie kierunku technik mechanik, ze względu na to, że byłaby to 

konkurencja dla drugiej naszej szkoły. W ZS Nr 2 mamy kierunek technik mechanik. 

 

Pan Dariusz Wochna – ilu uczniów kształci się w tym kierunku? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie pamiętam. Jest to na pewno klasa wielozawodowa, łączone są  

w niej kierunki.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy współpraca z BIN dotyczyła również kształcenia w kierunku technik 

mechanik? 
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Pani Paulina Smykowska – tak. Współpraca dot. wszystkich kierunków wymienionych  

we wniosku. 

Skoro jednak nie ma pełnej klasy technik mechanik w ZS Nr 2 to nie celowe jest tworzenie tego 

kierunku w ZS Nr 1, który będzie konkurencyjny.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na utworzenie 

w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w roku szkolnym 2015/2016 nowych 

kierunków kształcenia zawodowego tj.: w Zasadniczej Szkole Zawodowej – ślusarz, operator 

obrabiarek skrawających, mechanik – monter maszyn i urządzeń oraz nie wyrażać zgody na 

utworzenie w Technikum kierunku technik mechanik, ponieważ w takim kierunku kształcona jest 

młodzież w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. Ponadto, proponuję wystąpić do 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim o przedstawienie kalkulacji 

kosztów utworzenia w roku szkolnym 2015/2016 nowych kierunków kształcenia zawodowego,  

o które wnioskował. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na utworzenie w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim w roku szkolnym 2015/2016 nowych kierunków kształcenia zawodowego tj.:  

w Zasadniczej Szkole Zawodowej – ślusarz, operator obrabiarek skrawających, mechanik – monter 

maszyn i urządzeń. Zarząd Powiatu, nie wyraził zgody na utworzenie w Technikum kierunku technik 

mechanik, ponieważ w takim kierunku kształcona jest młodzież w Zespole Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim o przedstawienie kalkulacji kosztów utworzenia w roku szkolnym 2015/2016 nowych 

kierunków kształcenia zawodowego, o które wnioskował. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 27 stycznia 2015r. znak: 

PS.4324.2.2015 wraz z wnioskiem wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 7 stycznia 2015r.l.dz. 25/2015 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie w roku 

szkolnym 2015/2016 nowych kierunków kształcenia zawodowego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wniosek Dyrektora Pomocy Społecznej w Zakrzewie o wyrażenie zgody na sprzedaż 

samochodu osobowego Volkswagen Transporter – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Dyrektora Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie o wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu osobowego Volkswagen Transporter. 

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie wnosi o wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu 

osobowego Volkswagen Transporter zakupionego w 2004r. nr rejestracyjny CAL Y650 Gminie 

Zakrzewo, po dokonaniu wyceny zgodnie z obowiązującymi przepisami.. W uzasadnieniu Dyrektor 

podaje, że samochód ten jest całkowicie zamortyzowany, wymaga częstych napraw i remontów, co 

zwiększa koszty jego eksploatacji. Wójt Gminy Zakrzewo zwrócił się na piśmie do pana Dyrektora 

i poinformował, że jest zainteresowany zakupem tego samochodu.  
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Robiliśmy rozeznanie w naszych jednostkach czy samochód ten by się przydał.  Pytane jednostki 

takiego akcesu nie wyraziły  

W związku z tym, proponuję wyrazić zgodę na sprzedaż przez Dyrektora Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie samochodu osobowego Volkswagen Transporter zakupionego w 2004r.  

nr rejestracyjny CAL Y650 Gminie Zakrzewo, po dokonaniu wyceny zgodnie z obowiązującymi 

przepisami. Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na sprzedaż przez Dyrektora Pomocy Społecznej w Zakrzewie 

samochodu osobowego Volkswagen Transporter zakupionego w 2004r. nr rejestracyjny CAL Y650 

Gminie Zakrzewo, po dokonaniu wyceny zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 27 stycznia 2015r. znak: 

OR.0026.1.2015 wraz z wnioskiem Dyrektora Pomocy Społecznej w Zakrzewie z dnia 26 stycznia 

2015r. znak: A.F.222/92/2015 i z dnia 27 stycznia 2015r. znak: A.F.222/101/2015 o wyrażenie 

zgody na sprzedaż samochodu osobowego Volkswagen Transporter, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „nadbudowę 

budynku warsztatowego wraz ze zmianą konstrukcji dachu” – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na „nadbudowę budynku warsztatowego wraz ze zmianą konstrukcji 

dachu”. 

Pan Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim złożył wniosek o wyrażenie zgody 

na wszczęcie postępowania  o udzielenie zamówienia publicznego na „nadbudowę budynku 

warsztatowego wraz ze zmianą konstrukcji dachu”. Proponowany tryb postępowania – przetarg 

nieograniczony. Jak państwo pamiętacie, występowaliśmy w grudniu do Rady Powiatu o ustalenie 

wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2014 tj. m.in. wydatków  

w wysokości 154tys.zł zabezpieczonych w budżecie na przebudowę dachu w budynku 

warsztatowego ZS Nr 2. To postępowanie powinno być już zakończone w 2014r. Dyrektor miał 

kłopoty z dokumentacją, projektem, konsultował się z projektantem i dokonywał poprawek,  

w związku z tym, nie zdążył tego zrobić w 2014r. Stąd przesunięcie tego zadania na 2015r. 

Dyrektor ma na to przedsięwzięcie 139tys.zł. Kwota uznana za wydatek niewygasający to 154tys.zł. 

Ta kwota obejmuje jednak projekt i inspektora nadzoru. Kosztorys jest na kwotę 220tys.zł brutto. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

na „nadbudowę budynku warsztatowego wraz ze zmianą konstrukcji dachu”. Myślę, że po 

przetargu  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „nadbudowę budynku 

warsztatowego wraz ze zmianą konstrukcji dachu”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 29 stycznia 2015r. znak: Rz.276.2.2015 wraz 

z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody  

na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „nadbudowę budynku 

warsztatowego wraz ze zmianą konstrukcji dachu”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. a) Wniosek Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu o wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na „budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole 

Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

b) ustalona wartość zamówienia, 

c) projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego i powołania komisji 

przetargowej, 

d) projekt specyfikacji istotnych warunków zamówienia z załącznikami oraz wzór 

umowy. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Kierownika Biura ds. Rozwoju 

Powiatu o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „budowę Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Rozmawialiśmy z projektantem i zastanawialiśmy się czy tego typu obiekt wykonywać ze szkła, 

braliśmy pod uwagę inne rozwiązania technologiczne. Doszliśmy do wniosku, że jest to możliwe do 

wykonania nie przy tak  wysokich cenach. W poprzednich przetargach oferty były ok. 2mln.zł, 

1,9mlnzł, ostatni na 1,7mln.zł. Przy minimalnej modernizacji, przy zachowaniu wszystkich 

wymogów projektowych jest to możliwe do wykonania za ok. 1,1mln.zł  - 1,2mln.zł. Proponuję 

zatem ogłosić czwarty już przetarg. Zobaczymy jak będzie rozstrzygnięty. Zastanowimy się 

wówczas nad tym przedsięwzięciem inwestycyjnym, żeby je zrealizować w tym roku. Możliwe, że 

będziemy musieli rozważyć zwiększenie środków na to zadanie. W budżecie mamy zapisane 

700tys.zł środków zewnętrznych i 164tys.zł środków własnych. Do tej pory, na przygotowanie tej 

inwestycji,  wydaliśmy ok. 50tys.zł.  

Rozmawiałem z panem Starostą Rypińskim, który również miał przystąpić do budowy takiego 

centrum dydaktycznego. Zamysł był taki, żeby centra kształcenia utworzyć w czterech powiatach. 

U nas miała być hodowla ogórka i pomidora. Rypin miał mieć chłodnie. Gdzieś indziej miał być 

sad doświadczalny. Starosta Rypiński miał również tego typu problemy jak my i z tego 

przedsięwzięcia zrezygnował. Po ogłoszeniu dwóch, czy trzech przetargów, przy tej kwocie 

dofinansowania 700tys.zł stwierdzili, że nie są w stanie wykonać tego przedsięwzięcia. Z tym, że 

oni wydali na m.in. dokumentację projektową kwotę 7tys.zł.    U nas to jest kwota 50tys.zł.  

Myślę, że powinniśmy ten przetarg po raz kolejny ogłosić i po rozstrzygnięciu  zobaczymy jaka 

będzie kwota oferowana i podjąć decyzję, żeby to przedsięwzięcie w tym roku wykonać. 
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Pan Wicestarosta jest dzisiaj na spotkaniu z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego i będzie 

rozmawiał czy jest możliwe zwiększenie dofinansowania budowy naszego Centrum 

Dydaktycznego, w związku z tym, że Powiat Rypiński zrezygnował z tego przedsięwzięcia, na 

które też było przewidziane dofinansowanie w wysokości 700tys.zł. Jeśli będzie taka możliwość to 

na pewno będziemy zabiegać, żeby te wolne środki Urząd Marszałkowski przeznaczył na 

zwiększenie dofinansowania budowy naszego Centrum Dydaktycznego, tak żeby zminimalizować 

wkład własny powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  

na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna –  proponuję podjąć uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego, powołania komisji 

przetargowej na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim” oraz przyjęcia regulaminu komisji przetargowej.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego, powołania komisji przetargowej  

na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz 

przyjęcia regulaminu komisji przetargowej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję zatwierdzić projekt specyfikacji istotnych warunków 

zamówienia z załącznikami oraz wzór umowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził projekt specyfikacji istotnych warunków zamówienia  

z załącznikami oraz wzór umowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Wniosek Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 28 stycznia 2015r. znak: Rz.272.1.2015  

o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „budowę Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” wraz z ustaloną wartością 

zamówienia, projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego i powołania komisji przetargowej, 

projektem specyfikacji istotnych warunków zamówienia z załącznikami oraz wzorem umowy, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.  

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:30. 

 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


